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Készült: Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. augusztus 31-ei rendkívüli nyilvános ülésén.  

 

Az ülés helye: Városháza Díszterme (5400 Mezőtúr, Kossuth Lajos tér 1. I. emelet 9.)   

 

Jelen vannak: Szűcs Dániel polgármester, Batta Attila Viktor képviselő, Harmat Mihályné 

képviselő, Kötél János képviselő, Patkós Éva képviselő, Patkós Lajos képviselő  

 

dr. Enyedi Mihály jegyző, dr. Balla Vilmos aljegyző, Vasas István városüzemeltetési és 

városfejlesztési osztályvezető, Szabó Péter városüzemeltetési és városfejlesztési osztályvezető-

helyettes, Nagy Sándor energetikus, Olajos Sándor ügyintéző, Dóczi Józsefné jegyzőkönyvvezető, 

Csekő István informatikus.  

 

Szűcs Dániel: Rendkívüli nyilvános ülésünkön köszöntöm a megjelent önkormányzati képviselőket, 

a napirendi pontokhoz meghívottakat. A jelenléti ív alapján megállapítom, hogy a 11 fő képviselő 

közül jelen van 6 fő, az ülés határozatképes. Bejelentéssel van távol Kovács Attila képviselő, Kovács 

Mihály képviselő, Kovács Péter József képviselő, Rózsa Endre Bertalan képviselő, dr. Siposné Varga 

Ildikó képviselő. 

Az ülésről hangfelvétel és jegyzőkönyv készül. Jegyzőkönyv hitelesítőknek Batta Attila Viktor és 

Harmat Mihályné képviselőket kérem fel. 

Javasolom, hogy a mai ülésünkön a képviselő-testület a 2022. augusztus 30-án kiadott meghívóban 

szereplő napirendi pontot tárgyalja meg azzal a módosítással, hogy 2. napirendi pontként vegyük fel 

a napirendre „Mezőtúr Város Önkormányzata részére őszi kalászos vetőmagok beszerzése tárgyában 

beérkezett árajánlatok bírálatára” című előterjesztést.  

 

A módosítással együtt bocsátom szavazásra a napirendet, kérem szavazzunk. 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal – egyhangúlag – a  módosítást elfogadta és az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

153/2022.(VIII.31.) képviselő-testületi h a t á r o z a t a 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete 2022. augusztus 31-ei rendkívüli nyilvános ülése 

napirendjének jóváhagyásáról 

 

Mezőtúr Város Képviselő-testülete - Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 59. § (2) bekezdése alapján – elfogadja a 2022. augusztus 31-ei rendkívüli 

nyilvános ülése napirendjét. 

 

1. Földgáz beszerzése Mezőtúr Város Önkormányzata részére tárgyú uniós nyílt, gyorsított 

közbeszerzési eljárás előkészítésére és indítására 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester  

 

2. Mezőtúr Város Önkormányzata részére őszi kalászos vetőmagok beszerzése tárgyában beérkezett 

árajánlatok bírálatára 

Előadó: Szűcs Dániel polgármester  
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A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Osztályai, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

 

 

1.napirend 

 

Földgáz beszerzése Mezőtúr Város Önkormányzata részére tárgyú uniós, gyorsított 

közbeszerzési eljárás előkészítéséről és indításáról 

 

Szűcs Dániel: Örülök, hogy határozatképesek vagyunk, hiszen ez a téma rendkívül fontos. Vannak 

képviselők, akik a téma fontosságára tekintettel nem jelentek meg a mai képviselő-testületi ülésen. 

A földgázszolgáltatásunk 2022. szeptember 30-ig biztosított, utána lejár a szerződésünk. Az előző évi 

határozott idejű földgázvásárlási szerződés további jövőjéről kell a mai napon döntenünk. Ezzel 

kapcsolatban közbeszerzési eljárást kell kiírnunk, hogy 2022. október 1-től legyen 

földgázszolgáltatónk. Mindenki tudja, hogy milyen komoly energiaválságban van nemcsak 

Magyarország, hanem Európa, nagy áremelkedések vannak, akár tízszeresek is. Az árubeszerzés 

becsült értéke és a jelenlegi nettó 1200 Ft/m3 piaci gázárat figyelembe véve nettó 84.600.000 Ft. 

Most arról beszélünk, hogy október 1-jén legyen gáz az önkormányzat által üzemeltetett 

egységekben, óvodákban, gazdasági társaságokban. Azt még nem látjuk előre, hogy milyen 

árajánlatok fognak beérkezni, de annak a költségvetést érintő következményeiről külön fogunk 

beszélni a 2022. évi költségvetés módosításakor, illetve majd a 2023. évi költségvetés tervezésekor.   

 

dr. Balla Vilmos: Most azért vagyunk itt, mert közbeszerzést kell lefolytatni, eddig nem kellett, tehát 

ilyen szintű volt a gázáremelkedés. Eddig árajánlatkérésként bőven 15 millió forint alatt volt, az 

árubeszerzés becsült értékét nem haladta meg. Most pedig 84.600.000 Ft-ról beszélünk. Itt ennél az 

előterjesztésnél egy fogyasztási helyről beszélünk, a Városi Oktatási Centrumon belül a kollégiumnak 

és a sportcsarnoknak a fogyasztási helye. Erre a fogyasztási helyre szeptember 30-ával lejár a 

szerződés és október 1-től 1 évre vonatkozóan kérnénk gyorsított közbeszerzésben árajánlatokat. Az 

energetikai piacon a villamos energia és a gáz piacán óriási káosz van. Az önkormányzatok is hasonló 

cipőben járnak. A nyári hónapokban derült ki, hogy közbeszerzést kell lefolytatni, ezért került ide 

most ilyen sürgősen ez az anyag. Ez speciális terület, nem egyszerű maga a pályázati kiírás sem. Le 

kellett egyeztetni az intézménnyel a fogyasztást, figyelembe véve, hogy az elkövetkezendő 

időszakban mire kell számítani. Minden önkormányzat vért izzad most azért, hogy legyen villany és 

fűtés. Erről a közbeszerzésről most kell dönteni, mert holnap vagy azután már késő lenne. Ha október 

1-ig ez nem menne le, akkor az október 1. és az eredményes közbeszerzési eljárás szerződés közti 

időben horror áron tudnánk csak gázt beszerezni. Bízom benne, hogy ezzel még kezelhető lesz a 

helyzet.  

 

Szűcs Dániel: A jelenlegi közbeszerzés a Városi Oktatási Centrum kollégiumáról és sportcsarnokáról 

szól. A gáz és a villamos energia áremelkedés minden intézményünkre ki fog hatni. Köszönöm az 

anyag előkészítésében résztvevők munkáját. Beszélgettünk, hogyan lehetne költséget megtakarítani. 

Pontosan ez az épületegyüttes rész olyan terület, ahol nem lesz könnyű dolgunk e tekintetben. A 

kollégiumban nem egy körön vannak a szintek, hanem egy-egy egyenes strang van egymás fölött és 

fűti be a szinteket. Az is kérdés, hogy jár-e azért szankció, ha többet vagy kevesebbet fogyasztunk, 

mint ami a szerződésben lesz. Ha fizetnünk kell még, azt akkor milyen áron. Azt kértük, hogy legyen 

egy 20 %-os küszöb, ha fölötte fogyasztanánk, bár reméljük, hogy ez nem következik be.  
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Patkós Lajos: 15 millió forint alatti gázigényünk volt az elmúlt időszakokban, most ez 84.600.000 Ft-

ról szól. Most tett a városvezetés olyan kéréseket az intézményvezetők felé, hogy a gázfogyasztást 

optimalizálják? 

 

Szűcs Dániel: Igen. Az előterjesztésben szereplő épületnél az üzemeltetőnek már jeleztük, hogy 

vizsgálja meg, mi az a minimál hőmérséklet a főiskolán illetve az öltözőkben, a minimál fűtésnél 

kell-e több, amivel tud üzemelni a létesítmény. Az Intézményellátó Kft. ügyvezetője azon 

gondolkodik, hogy a Kávási úti irodaházból felköltözne a főiskolába, amit eleve temperálni 

szükséges, vagy más ingatlanokat használnának annak érdekében, hogy lenyomják a fogyasztást. 

Kiszámolják, hogy tudnának-e megtakarítást elérni ezzel a lépéssel. Ha nem lesz ott az irodai 

állomány, akkor nem lenne-e érdemes a gépállományt is felköltöztetni szintén a főiskolára, hogy 

egyben legyen mindenki. Ezt is megvizsgálják majd.  

Bordács László ügyvezető urat is arra kértem, hogy nézzék meg, hogy a közösségi házat érintően is 

hogyan tudunk megtakarítani. Itt a fűtés hőfokának a visszatekerésére gondoltam, illetve a 

klubhelyiségek kihasználtságára. Tehát egy napra több rendezvényt szervezni és csak akkor felfűteni 

a helyiséget. Kint a sportcsarnokban is mehetne ugyanez a tömbesítés. Minden intézményvezetőnek 

kiadtuk, hogy vizsgálja meg a saját területén mennyit tudna megtakarítani. Az óvodáknál is meg kell 

nézni a fűtést és optimálisan használni.  

A Városi Sportcentrumban energetikai felújítás lesz a jövő év folyamán, amivel jelentős megtakarítást 

tudunk majd elérni.  

 

Batta Attila Viktor: Szeretném megköszönni a kimerítő beszámolót. Az SzMSz-ben lehet-e olyat 

módosítani, hogy az ilyen nagy horderejű döntéseknél csak igazolással vagy döntő érvvel lehessen 

távol maradni és nem csak úgy nem jövök ülésre és így akadályozom a képviselő-testület döntését. 

Ha Patkós Lajos képviselőtársam nem ér vissza időben, akkor határozatképtelen lett volna a testület. 

Megértem, ha valaki beteg, vagy tragédia történt a családban, de egyszerre mindenkinek más 

elfoglaltsága van, azt nem, elfogathatatlannak tartom.  

 

Szűcs Dániel: Egyetértek Batta Attila Viktor képviselőtársammal. Jegyző úrék majd megnézik, hogy 

lehet az SzMSz-ben szabályozni, ha ezt szeretnénk tenni.  

Közbeszerzésről lévén szó, kérem, hogy indítsuk el a szavazást.  

 

Batta Attila Viktor   igen 

Harmat Mihályné  igen 

Kötél János   igen 

Patkós Lajos   igen 

Patkós Éva   igen 

Szűcs Dániel   igen 

 

A képviselő-testület 6 igen szavazattal - egyhangúlag - az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

154/2022.(VIII.31.) képviselő-testületi határozata 

 

Földgáz beszerzése Mezőtúr Város Önkormányzata részére tárgyú uniós, gyorsított 

közbeszerzési eljárás előkészítéséről és indításáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 81.§ 

(10) bekezdésére és Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési Szabályzatára - az alábbi 

határozatot hozza: 
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1. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kbt. 81.§ (10) bekezdése alapján uniós 

eljárásrend szerinti nyílt, gyorsított közbeszerzési eljárás előkészítéséről és indításáról dönt. Az 

árubeszerzésre irányuló közbeszerzési eljárás elnevezése: „Földgáz beszerzése Mezőtúr Város 

Önkormányzata részére” A közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását és dokumentációját a 

Képviselő-testület a határozat 1. és 2. számú melléklete szerint jóváhagyja. 

 

2.  Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a tárgy szerinti közbeszerzési eljárásban 

a Kbt. 27. § (4) bekezdése alapján a közbeszerzés tárgya szerinti szakmai, közbeszerzési, jogi és 

pénzügyi szakértelemmel együttesen rendelkező bírálóbizottságot hoz létre. A bírálóbizottság 

feladatainak ellátására az alábbi személyeket kéri fel: 

- jogi szakértelem: dr. Balla Vilmos aljegyző; 

- pénzügyi szakértelem: Boross Boglárka gazdálkodási és adóügyi osztályvezető; 

-    a beszerzés tárgya szerinti szakértelem: Nagy Sándor ügyintéző; 

-   közbeszerzési szakértő: dr. Sándor Sz. Zsolt felelős akkreditált közbeszerzési szaktanácsadó. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Mezőtúr Város Önkormányzatának 

Közbeszerzési Szabályzata alapján felhatalmazza a polgármestert, hogy gondoskodjon az eljárás 

megindításáról, valamint hívja fel a tárgyi közbeszerzési eljárás lebonyolítására önkormányzati 

megbízást kapott Dr. Sándor Ügyvédi Iroda (1052 Budapest, Deák Ferenc u. 23. I. em. 1., 

képviseli: Dr. Sándor Sz. Zsolt irodavezető ügyvéd, nyilvántartási szám: 00388) felelős 

akkreditált közbeszerzési szaktanácsadóját, Dr. Sándor Zs. Zsolt irodavezető ügyvédet, hogy a 

megbízási szerződésben foglaltak alapján folytassa le a közbeszerzési eljárást. 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy Mezőtúr Város 

Önkormányzata 2022. évi közbeszerzési tervének hatályos állapotára figyelemmel a választott 

közbeszerzési eljárás típusával összhangban gondoskodjon a közbeszerzési eljárás adatainak 

rögzítéséről a közbeszerzési tervben. 

Felelős: dr. Enyedi Mihály jegyző 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Városüzemeltetési és Városfejlesztési Osztály 

 

A képviselő-testület határozatáról értesül: 

 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Városi Közbeszerzési Bizottság tagjai, Helyben 

6. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Illetékes Osztályai, Helyben 

7. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

8. Dr. Sándor Ügyvédi Iroda 1052 Budapest, Deák Ferenc u. 23. I. em. 1. 

 

 

2.napirendi pont 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata részére őszi kalászos vetőmagok beszerzése tárgyában 

beérkezett árajánlatok bírálatáról 
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Szűcs Dániel: A beszerzési szabályzattal a képviselő-testület az ilyen összegű beszerzéseket 

ledelegálta közbeszerzési bizottságnak. Az a helyzet állt elő, hogy az összehívott közbeszerzési 

bizottság határozatképtelen volt Ez a döntés nem tűr halasztást, mert ezeket a vetőmagokat el kell 

vetni. Szabályzatmódosításra lenne szükség, hogy a képviselő-testület visszavegye a hatáskört, de 

dönteni kell. Bízom benne, hogy majd a közbeszerzési bizottság tudomásul veszi a képviselő-testület 

döntését és elfogadja. Nem tudok mást javasolna, mert ha nem szerezzük be a vetőmagot egy héten 

belül, akkor leshetjük a 300 ha földünket, ha parlagon marad. Ez legalább olyan fajsúlyos kérdés, 

mint a gázbeszerzés.  

 

Olajos Sándor: Ezt a vetőmag árat hétfőig tartották, a mai napig kialkudtuk, hogy addig húzzuk ki. A 

Keleti Kft. visszaszólt, hogy neki tritikálé vetőmagja már nincs is, eladta. Ha ez most nem megy 

keresztül a döntésen, akkor nem lesz szerződésünk és akkor elesünk a vetőmagbeszerzéstől. Vannak 

még egyéb vetőmagok, amiket be tudunk szerezni, de nem ilyen árakon és nem ezekkel a 

feltételekkel, mint amiket jelen pillanatban be tudunk szerezni.  

 

Patkós Lajos: Csatlakozom Batta Attila Viktor képviselőtársamhoz, hogy két ilyen fajsúlyos 

napirendi pontnál tömegesen nem jelennek meg képviselők. A vetőmag megrendeléssel teljesen 

egyetértek Olajos Sándor szakkollégával. Káosz van a vetőmagfronton meg az egész mezőgazdaság 

inputanyag ellátása nagy zavarokat okoz. Az idő itt aranyat ér, így is már az utolsó percben vagyunk, 

hogy ezt a vetőmagot megrendeljük. Saját részemre már egy hónappal ezelőtt megrendeltem. Látszik, 

hogy jó kezekbe kerül majd ez a mezőgazdasági vonal. A mezőgazdaság időjárásnak kitettsége óriási 

ebben az időszakban, az elmúlt években és nem tudjuk, mit hoz a jövő. A meteorológusok szerint az 

aszályos időjárás februárig tart még, de azért a hidegebb időszakban több esőre számíthatunk. 

Üdvözlöm ezt a napirendi pontot, és örülök, hogy megvan a határozatképesség. Külön köszönöm 

Kötél Jánosnak, hogy megtette ezt a lépést, mert bele sem merek gondolni, ha nem tette volna meg. 

Látjuk, hogy nagy baj van az ellenoldalon, felelőtlenül Mezőtúr város 16 ezer lakosát hozzák ilyen 

helyzetbe.  

 

Szűcs Dániel: A városi televíziótól hívott egy kolléga, hogy jöjjenek-e a testületi ülésre, én kértem, 

hogy ne jöjjenek erre az egy napirendi pontra, úgyis nagy sok dolguk van. Akkor még nem tudtam, 

hogy ez be fog következni. Ezt látni kellett volna a lakosságnak is. Mindenkinek köszönöm, aki bejött, 

hogy ilyen felelősségteljesen tudunk dönteni.  

 

Harmat Mihályné: A vetőmagot az AGROMAG Kft-től kívánjuk megvásárolni? Nekik a 

legalacsonyabb az árajánlatuk.  

 

Olajos Sándor: Igen, az AGROMAG Kft. árai a legalacsonyabbak. Azokat a vetőmagfajtákat, amiket 

mi el akarunk vetni, azt ők tudják a számunkra biztosítani. Abban állapodtunk meg velük, hogy 

hétfőig tartják ezt az árajánlatot. Ők a helyünkbe hozzák a vetőmagokat költségmentesen. A 

szerződést megkötjük, a számlát kiállítják, és mi elutaljuk nekik a vetőmag árát.  

 

dr. Balla Vilmos: Technikai dolgot szeretnék említeni, mivel ez az előterjesztés eredetileg a 

közbeszerzési bizottsági ülésre ment volna, és az van az előterjesztésben, hogy a bizottság jelen 

ülésén kerül sor a bírálatra, ezért szoktuk minden esetben kipontozva hagyni a határozati javaslatot 

arról, amire a kérdés is irányult, hogy kié érvényes, ki a nyertes ajánlattevő. Rögzítenünk kell, hogy 

ki adta a legalacsonyabb értékű ellenszolgáltatást, érvényesek az ajánlatok és összességében milyen 

árra szerződünk le. Beolvasom a határozati javaslatot: 

 

1. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr Város Önkormányzatának őszi 

kalászos vetőmag közbeszerzési értékhatár alatti beszerzése tárgyú árajánlat kérési eljárását 

javasolja eredményesnek, a beérkezett három árajánlatot érvényesnek nyilvánítani. 
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2. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr Város Önkormányzata 

Közbeszerzési Szabályzatában foglaltaknak megfelelően a beérkezett három árajánlat közül az 

AGROMAG KFT ajánlatát nettó 6.025.500 Ft értékben a legalacsonyabb összegű árat adó 

érvényes ajánlatként javasolja nyertesnek nyilvánítani. 

 

3. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a nyertesnek javasolt ajánlattevővel történő szerződéskötésre.  

 

Szűcs Dániel: Szavazásra bocsájtam Aljegyző úr által ismertetett határozati javaslatot. Kérem 

szavazzunk.  

 

A képviselő-testület 6 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőtúr Város Önkormányzata 

155/2022.(VIII.31.) képviselő-testületi határozata 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata részére őszi kalászos vetőmagok beszerzése tárgyában 

beérkezett árajánlatok bírálatáról 

 

Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Magyarország Alaptörvénye 32. cikk (1) 

bekezdés b) pontja alapján - figyelemmel Mezőtúr Város Önkormányzata Közbeszerzési 

Szabályzatának VI. fejezetében foglaltakra - az alábbi határozatot hozza: 

 

4. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr Város Önkormányzatának őszi 

kalászos vetőmag közbeszerzési értékhatár alatti beszerzése tárgyú árajánlat kérési eljárását 

javasolja eredményesnek, a beérkezett három árajánlatot érvényesnek nyilvánítani. 

 

5. Mezőtúr Város Önkormányzata Képviselő-testülete Mezőtúr Város Önkormányzata 

Közbeszerzési Szabályzatában foglaltaknak megfelelően a beérkezett három árajánlat közül 

az AGROMAG KFT ajánlatát nettó 6.025.500 Ft értékben a legalacsonyabb összegű árat adó 

érvényes ajánlatként javasolja nyertesnek nyilvánítani. 

 

6. Mezőtúr Város Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Mezőtúr Város 

Polgármesterét a nyertesnek javasolt ajánlattevővel történő szerződéskötésre.  

 

Felelős: Szűcs Dániel polgármester 

Határidő: azonnal 

 

A határozat végrehajtásában közreműködik: 

Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály 

 

A Városi Közbeszerzési Bizottság határozatáról értesül: 

1. Szűcs Dániel polgármester, Helyben 

2. Patkós Éva alpolgármester, Helyben 

3. dr. Enyedi Mihály jegyző, Helyben 

4. dr. Balla Vilmos aljegyző, Helyben 

5. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Gazdálkodási és Adóügyi Osztály, Helyben 

6. Képviselő-testület tagjai, Helyben 

7. Mezőtúri Közös Önkormányzati Hivatal Hatósági Osztály, Helyben 

8. Ajánlattevők, Székhelyükön 
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Szűcs Dániel: Mindenkinek köszönöm a munkáját, a képviselő-testületi ülésünket bezárom.  

 

 

 

                                                                     K.m.f. 

 

 

 

 

      Szűcs Dániel              dr. Enyedi Mihály 

       polgármester          jegyző 

 

 

 

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

 

 

            Batta Attila Viktor             Harmat Mihályné 

        önkormányzati képviselő                                                       önkormányzati képviselő 

 

 

 

 

Dóczi Józsefné 

jegyzőkönyvvezető 


